

O.S.S.K.N.A.- møte 16.02.2000

Filstede:

Stein A. (leder/ samarb.utv)	Vibecke (GSR Mandalsgruppa) Terje (GSR Fly Fri)	Ester (leder Akt.komm.) Roy (leder HI/OI)
Tor (nestleder)	Guri (GSR Sammen Kan Vi)	Bente (leder Trad.komm.ad hoc/ formann Oversettelsekomm.)
Solveig (sekretær)	Otto (GSR Gjør Det Enkelt)	Trond (vara- delegat)
Per A. (kasserer)	Lasse (GSR Fredagsgruppa) Marianne (vara-GSR Mandalsgruppa) Helge (vara- GSR Fredagsgruppa)	

Stein ledet møtet. Terje leste NA's 12 tradisjoner. Tor leste NA's 12 konsepter for tjeneste. Otto leste NA's 2. konsept.

AGENDA

1. Godkjenning av dagens agenda. Godkjent med enrettelse, vara- defegaten skal også avlegge rapport.

2: RAPPORTER

Leder; har telefonert for å høre hvordan valg-foregår i Område Øst.

Nestleder; har tenkt en del på hva vervet innebærer. Blant annet er det kontakt med underkomiteer. I den forbindelse opplyste han at det er (nærmest uforsvarlig) dårlig med folk i både HI/OI- og Aktivitetskomiteen.

Sekretær; har fått prinsippvedtakene fra den forrige sekretæren, skal lage ferdig Loggbok til neste møte i O.S.S.K.

Kasserer; opplyste at saldoen er på kr. 52995,- Han har betalt ut kr. 6000,- til vara-delegaten (som har betalt tilbake det overskytende beløpet til området). Ellers er det kommet inn kr. 9050,- fra Aktivitetskomiteen, kr. 3000,- fra Fredagsgruppa, kr. 4054,- fra Gjør Det Enkelt- gruppa og kr. 3000, fra Fly Fri - gruppa.

G.S.R. Sammen Kan Vi- gruppa; opplyste at det er litt opp og ned med folk på møtene

G.S.R. Gjør Det Enkelt; Gruppa; har fordelt verv på en stabil kjerne. G.S.R. en bekjente eget slurv med å ta opp saken fra Samarbeidsutvalget.

G.S.R. Fly Fri gruppa; alt er vel!!

G.S.R. Fredagsgruppa; Gruppa har fått ny vara- G.S.R.; Helge.

G.S.R. Mandalsgruppa; Veldig bra møter etter tradisjonslæredagene, få nykommere.

HI/OI- komiteen; angående møter i fengselet så har komiteen hatt besøk av lederen for visitorene i Røde Kors. Venter spent på resultatet av møtet.

Komiteen har mottatt brev fra Eolandsheimen, som ønsker besøk

Komiteen har skrevet brev til Hjertesaker v.A- klinikkens venner. Av innholdet nevnes det at det er referert til brev sendt i mars 1999 (ang. annonse). Denne gang gjelder det bruk av NA's initialer ved innbydelse til julebord. (Venneforeningen er en politisk pressgruppe.)

Ifølge NA's tradisjoner kan ikke NA ha noe med utenforstående foretak. Det ble godkjent av samtlige G.S.R. er at brevet skulle sendes

Aktivitetskomiteen; vurderer å legge ned 2-3 mennesker møter opp og det er for lite.

Komiteen er ansvarlig overfor O.S.S.K.; gruppene er ansvarlig for at det er folk med i komiteen. Komiteen kan ikke eksistere for komiteens skyld. Møtetiden er andre onsdag i måneden. Det blir satt opp et nytt møte 08.03.00 kl. 18 (varighet ca. 1/2 time). G.S.R. ene ble bedt om å ta dette med til sine respektive grupper. Det er verv å fylle og det ble ytret

et behov på ca. 10 mennesker (to fra hver gruppe). Komitèen har bedt Kystlaget om å få leie Bragdøya uke 29, (venter på svar).

Tradisjonskomitèen; leste referat fra evalueringsmøtet 31.01.00. (se vedlegg) bra tilbakemelding på evalueringsskjema. Det ble også foretatt en oppsummering fra komitèmedlemmene. Overskuddet på kr 2866,- + kr. 6250,- (lån) + 7.de tradisjon kr. 1625,- vil bli overført til OSSK. Ad hoc komitèen har utført oppdraget og er oppløst.

Oversettelseskomitèen; leste referat fra møtet 22.01.00. Samtlige G.S.R.'er stemte for at det inntil videre er greit at formannen (Bente) rapporterer her, nestformannen (Erik) rapporterer i O.Ø.S.K. Det ble bedt om at dekning av reiseutgifter må tas opp på neste møte. Dekning av utgifter til landsdekkende tjenester blir tatt opp som sak neste møte.

Vara- delegat; har skrevet en uoffisiell rapport (se vedlegg), rapport fra delegat følger. Brosjyrer til ECCNA 17 sendes ut til gruppene.

Samarbeidsutvalget; har fått svar fra alle gruppene som er representert i O.S.S.K. Få har svart i O.Ø.S.K. Tom skal ringe rundt til alle gruppene i Norge som ikke har svart. I mai blir det Servicekonferanse i Oslo. Prøver å få et svar innen den tid.

3. Referat fra O.S.S.K.- møte 19.01.00

Kommentarer:

1) Er det sann at begge områdene dekker delegatutgiftene? Se på utgifter til landsdekkende tjenester (sak neste møte).

2) Spørsmål til kasserer om det gikk an å overføre kr. 30000 ut av landet. Kassereren var gått, han bes svare på dette neste møte.

4. POST

Inn: Servicekonferansekomitèen; O.Ø.S.K.

5. Referat fra O.Ø.S.K. - møte 05.02.00

SAKER:

1. HI/OI legger frem budsjett for første halvår 2000

Budsjettet ble fremlagt, ber OSSK om kr. 800,-. Godkjent (summen det ble bedt om er lavere enn budsjettet i OSSK's budsjett)

2. Valg av formann i oversettelseskomitèen (Bente) ble godkjent av alle GSR'ene

3. Valg av delegat (Totto) og vara- delegat (Trond) ble godkjent av alle GSR'ene

4. **Prinsippvedtak.** Alle de tilstedeværende GSR'er ønsket samme prinsipp for vara-G.S.R. som for G.S.R. **Vara- GSR kan ikke være leder av underkomitè, leder av underkomitè kan ikke være vara- GSR**

5. **Tidsbegrensning på OSSK- møtene.** Saken ble diskutert og det kom frem en del synspunkter.

Det ble bestemt at vi skulle ta et områdesamvittighetsmøte neste gang.

6. **Valgprosedyre.** Saken ble diskutert. Stein og Roy finner guidelines og utarbeider et forslag.

7. EVENTUELT

- 1) Sammen Kan Vi - gruppa ønsket at NA skulle se seg om etter et nytt møtelokale. Dette var ikke en sak for OSSK. G.S.R.'ene formidler saken til de gruppene det måtte gjelde.
- 2) Landsdekkende tjenester - fordeling av utgifter mellom områdene (sak neste møte)
Oversettelseskomiteèn har møte i Oslo 18. mars, dekking av reiseutgifter??

Neste møte i O.S.S.K. er 15. mars- 2000 kl 18. Lasse leser 3. konsept.
Tor leste Franz av Asissi. Avslutning med Sinnsrobønnen.

Solveig (referent)

Solveig
